

Sammanställning Ledarträff 30/11

- * Vår attityd mot domarna är bra över lag. Tyvärr så har vi en del föräldrar som har sämre attityd. Vi måste jobba ännu mer aktivt för att få bort denna typen av beteende. Har vi ledare synpunkter gällande våra föreningsdomare så tar vi det med Jonathan Morén, och inte direkt med domarna. Gör domarna bra insatser skall vi givetvis påpeka detta. Vi hälsar och tackar alltid domarna, oavsett vad vi tycker om deras insats.
- * När det gäller utbildningar så ligger vi bra till. Vi har några ledare som saknar rätt utbildning, några av dem kommer att gå Grundutbildningen den 14/12 och Människan i rätt färg efter nyår.
- * Gällande halltider bestämde vi att vi för tillfället lägger ansvaret på varje lag att se över bokningssidan på kommunen för att hålla sig uppdaterade om läget. Ett önskemål är vi skall kunna koppla våra tider hos kommunen till varje lag, så att en ledare i varje lag får ut mail om avbokade tider. Vore bra om vi kunde kolla detta med kommunen.
- * Vi fortsätter att använda messengergruppen för att informera om eventuella lediga tider, så att vi i största möjliga mån använder de tider vi bokat. Messengergruppen används även för att informera om saker som alla ledare bör känna till.
- * Vi var även överens om att alla lag kollar över omklädningsrum etc efter träningar och matcher, så att vi lämnar det i gott skick.
- * Ungdomscommitén jobbar med att planera avslutning, ledaravslutning etc. Vi behöver vara en grupp ledare som planerar, för att sen kunna ta hjälp av föräldrar för genomförandet. Vi använder ledarträffarna för att lyfta idéer. Linus kan ej stå kvar som sammankallande i ungdomscommitén pga hans tjänst inom VIBF, ingen ny ansvarig valdes på denna ledarträff. Detta behöver vi försöka lösa omgående.
- * Linus kan ej sitta kvar som sammankallande till ledarträffarna pga sin tjänst inom VIBF, ingen ny sammankallande valdes på ledarträffen. Detta behöver också lösas omgående.
- * Vi ser till att hålla laget.se uppdaterat. iBIS är uppdaterat med rätt spelare till rätt lag, i de flesta fall. De som ej kopplat sina spelare till lagen i iBIS bör göra det omgående.
- * Matchflyttar försöker vi att göra mellan den 12/12-20/12 då det är kostnadsfritt. Därefter tillkommer en kostnad för matchflytt på 1000kr vid första flytten, 2000kr vid andra flytten, osv.
- * Roger Burström och Fredrik Rambow anmälde sig att medverka i sponsorgruppen.
- * Många ledare vill veta hur LED-tavlan i KB-Hallen fungerar.

- * Vi har matchställ till alla lag, problemet är att vi inte har tillräckligt med ställ till de yngsta grupperna så som P10, F08/09. Där kanske vi behöver se över om vi skall beställa hem ett ställ i mindre storlek. (122/128, 134/140).
- * Bollarna som beställdes håller dålig kvalitet, Roger Forsberg har sagt att han skulle ta detta med Stadium enligt vissa ledare.
- * Problem i P05/06 med att föräldrar ringer och ifrågasätter laguttagningar samt hur träningar sköts. Alltid samma föräldrar som ifrågasätter. Ledarna i P05/06 börjar tröttna på detta och har snart ingen motivation att leda det laget kvar.
- * Roger Forsberg kommer att kalla ledare för flicklagen till möte.

Frågor som ledarna ville skicka till styrelsen

- * Varför ligger HJ laget under IBK Köping, medans H3 laget ligger under IBK Köping ungdom? Ledarna tycker att det förhindrar spelares utveckling då de inte kan få chansen att spela med HJ laget.
- * Finns det möjlighet att beställa ett matchställ i storleken 122/128 eller 134/140?
- * Frågor vart eventuella sponsorintäkter är tänkt att gå till, samt vad sponsorer kan få i utbyte?
- * Vems ansvar är det att kolla med kommunen om det går att lösa detta med halltider på ett smidigare sätt? Att varje ledare får ett mail vid eventuella avbokningar.